
Gemeenteraad Lisse

De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissies. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad 
in algemene zin. Voordat de raad 
besluit, worden de onderwerpen eerst 
in de commissie Maatschappij en 
Financiën en de commissie Ruimte 
en Infrastructuur besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door burgemeester, de 
griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

‘Mooie manier om jongeren bij de 
gemeente te betrekken’
Met ingang van nieuw schooljaar krijgt Lisse een kinderburgemeester

Amsterdam, Groningen, Den Helder, 
Kerkrade en Arnhem, zomaar een 
greep uit de gemeenten die al hebben 
gedaan wat Lisse nu van plan is: een 
kinderburgemeester installeren. Alle 
leerlingen, die nu in groep 7 van de 
verschillende basisscholen in Lisse zitten, 
mogen zich kandidaat stellen. Op deze 
raadspagina vertellen de raadsleden 
Jeanette Loos (CDA) en Mariëtte 
Hulsbergen (SGP-CU) over het idee achter 
dit initiatief.

Waarom een 
kinderburgemeester?
Loos: “Het is ontzettend 
belangrijk dat kinderen leren 
hoe ze mee moeten doen in de politiek, 
in de democratie. Op scholen past het 
in het vak burgerschapsvorming. Het is 
misschien een cliché, maar investeren in 
kinderen is investeren in de volwassenen 
van de toekomst. Daarom heb ik, samen met 
Tim Ravesteijn, in de vorige raadsperiode 
het initiatief genomen voor een 
kinderburgemeester. Door corona is dat er 
niet eerder van gekomen, maar nu gaan we 
het dan echt doen.”

Hulsbergen: “Het is wel tijd 
om het instrument van de 
kindergemeenteraad, dat we 
een aantal jaar in Lisse kenden, 
te vernieuwen. We willen de jeugd, de 
kinderen, meenemen met wat er speelt in 
de gemeente. We willen laten zien hoe de 
politiek werkt.” 

Hoe wordt de kinderburgemeester 
gekozen?
Hulsbergen: “We gaan naar de negen 
basisscholen van Lisse toe. Daar gaan we 
gastlessen geven voor de kinderen die nu 
in groep 7 zitten. De kinderburgemeester 
gaat in het nieuwe schooljaar van start, dus 
de kinderburgemeester zit dan in groep 
8. Kinderen die dat willen, kunnen zich 
kandidaat stellen en campagne gaan voeren. 

Daar leren ze natuurlijk ook heel veel van. 
En op elke school wordt vervolgens een 
kandidaat kinderburgemeester gekozen.” 

Loos: “Belangrijk om te zeggen is dat we 
het de scholen op een presenteerblaadje 
aanbieden. Het is niet de bedoeling dat 
dit tot een zwaardere werklast voor de 
leraren leidt. Als elke school een kandidaat 
heeft gekozen, gaat een commissie van 
de gemeente, met daarin raadsleden 
en de burgemeester, in gesprek met die 
kandidaten. Dan gaan we bekijken met welke 
plannen deze kinderen komen. Hoe willen 
ze die rol zelf invullen? Uiteindelijk kiezen 
we dan de meest geschikte kandidaat. De 
kinderburgemeester wordt voor één jaar 
gekozen.”

Wat gaat de kinderburgemeester 
vervolgens doen?
Loos: “De kinderburgemeester zal de 
burgemeester ondersteunen bij officiële 
activiteiten, variërend van de opening 
van de feestweek tot bijvoorbeeld de 
dodenherdenking. Maar zeker ook bij 
activiteiten gericht op kinderen. Afhankelijk 
van de ideeën die de kinderburgemeester 
zelf inbrengt, hopen we ook dat we samen 
met de kinderburgemeester plannen voor de 
jeugd kunnen gaan ontwikkelen.”

Hulsbergen: “Ja, het moet niet alleen een 

ceremoniële rol zijn. Er liggen ook nog 
plannen vanuit de kindergemeenteraad en 
het zou mooi zijn als de kinderburgemeester 
die verder op zou gaan pakken. Belangrijk 
daarvoor is ook dat er vanuit de gemeente 
goede ondersteuning geboden wordt. De 
kinderburgemeester kan het immers niet 
alleen.”

Over alleen gesproken, krijgen de andere 
kandidaten en de andere kinderen nog een 
rol?
Hulsbergen: “Jazeker. Het is ook de 
bedoeling dat de kinderburgemeester een 
kanaal wordt om geluiden vanuit de jeugd 
op te vangen. Scholen krijgen bijvoorbeeld 
de mogelijkheid om ideeën of onderwerpen 
in te dienen.” 

Loos: “Uiteindelijk is het bedoeld om de 
jeugd te betrekken bij de politiek en de 
kans te geven om mee te denken en mee te 
praten. Dat is superbelangrijk. Het is zeker 
de bedoeling om ook de andere kinderen 
erbij te blijven betrekken. Samen met de 
kinderburgemeester gaan we manieren 
zoeken om in contact te blijven met de 
andere kinderen. Ook denken we erover 
een wedstrijd uit te schrijven voor het 
ontwerpen van de ambtsketen. Dat is een 
manier om kinderen, die zich misschien niet 
zelf kandidaat willen stellen, toch bij deze 
activiteit te betrekken.”

Vraag van Cobi van der Wiel 
(VVD)
Binnen een aantal jaren 
moet iedereen elektrisch 

gaan rijden. Maar een elektrische auto is 
duur (lees: niet voor iedereen te betalen) 
en oplaadpunten zijn nog steeds schaars. 
Hoe gaan we dit dan toch bereiken?

Antwoord van Cor de Groot 
(Nieuw Lisse)
“Ooit is mobiliteit 
getransformeerd van 

paard en wagen naar een rijtuig met een 
brandstofmotor. Dit was een puur luxe 
product voor de rijken. Door de jaren heen 
is het ontwikkeld naar de huidige auto, die 
wij kennen, voor het brede publiek.

Nu staan we voor de transformatie naar 
emissievrij autorijden, waardoor het 
mogelijk weer (tijdelijk) een luxe product 
wordt. Het gebruik zal belangrijker worden 
dan het bezit. Denk hierbij aan deelauto’s 
of een mobiliteitsbudget in plaats van 
een leaseauto. Momenteel zijn elektrische 
auto’s trending, maar andere technieken 
worden ook nog volop ontwikkeld. Met 
nog 8 à 13 jaar te gaan kan er nog van 

alles veranderen en zal er ook een mooie 
occassionmarkt ontstaan.
Dan het opladen. Misschien tegen 
de stroom in, wil ik pleiten voor het 
creëren van laadpleinen. Waarom 
lukraak overal laadpalen plaatsen of 
verlengde huisaansluitingen toestaan? 
Ontwikkel liever robuuste laadpleinen op 
diverse locaties in en om Lisse voor alle 
gebruikers. Het feit dat we emissievrij 
moeten verplaatsen is ingegeven 
vanuit het milieu aspect en niet om 
gebruiksvriendelijk aan huis kunnen laden. 
Laat ik afsluiten met een gezegde ‘ de 
soep wordt nooit zo heet gegeten als het 
opgediend wordt’.

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Agenda
•	 Commissie Maatschappij en 

Financiën, woensdag 16 november
•	 Commissie Ruimte en Infrastructuur, 

donderdag 17 november
•	 Fractieberaden, maandag 21 

november
•	 Raadsvergadering, donderdag 24 

november

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.


